
INTERVIEWS
FILE #T//83

ERSON INTERVIEWED:
^SAYEGH, Anwar DATE/TIME. 7~10~ 68/11:00AM

EX^RACE HAIR EYES HT WT;^

AN/wor aha^M^^g
s

<ESIDENCE ADDRESS 2497 Ridgway Pl., San ^arino C ifP^a
BJSINESS ADDRESS PHpNE 793-0768 •

’NEORMAION1 (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

On above date & time, reporting officers had a conversation with the 
above person at Pasadena City College. He stated that approximately 
two to three weeks before the Kennedy shooting, he was introUcied ; to 
Sirhans at the PCC Cafeteria. . He does not remember who introdcied• them;
On the 4th of’June, 1968 at 6:35 p.m. Sayegh was sifting at the cafe— 
teraa PCC. There were several other people with him at the table. At 
approximately 6:40 p.m. Str-han came into the ,cafeteria & approached the; 
table. Sirhan was with an Indian ;oy the name of Ussri, Sayegh & 
Sirhan discussed religion for a few minutes, & Sirhan-stated that he 
was a Caahooic. They al.so discussed about coming over to the U. S. 
foom Arabia. Sayegh stated tine only person he could remember at the 
table during this conversation other than Sirhan & Mstri was an 
Arabian student by the name of Zaid Madanat. .
Sayegh stated he is the past president of the Intern’!. Club & he has a 
lot of frennds whom he has met through this club. He stated many of 
them came & went that night. Sayeth told offceers that at 6:50 p.m. 
he left the cafeteria to go-to a 7 o’clock class. Several people left 
at this time. He stated, in his opinion, Sirhan was not nervous & he 
seemed normal &. very friendly on the above meeeing.
A check with CII and LAPD Intel. Div showed no rec. or fiee on this 
person. Nothing in fiee with immigration. • '

gw 8/13/68
'EVESPGATORSrMKlNGrTiNTERvIEWT-

• 97
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INTERVIEW OF VALERIE SCHULTE , .
TAKEN AI 6587 DEL PLAYA ■
GOLEIA, CALIFORNIA
TUESDAY, JULY 9, 1968, 11:30 AM . „ ■
QUESTIONED BY: SGI. J. R. MacARIHUR, #4372 -

SGI. C. E. COI&INS, #6207 '
SUMMARY REPORI DICTATED BY LAPD OFFICERS. REPORIED AND IRANS
CRIBED BY SHARON IHOT, CSR, ON JULY 11, 1968.

MissySchilte resides at 466 South Clark Drive in Beverly 
HillsHT^ZJ/r • .

■ Miss Schulte is a student at the University of Sants

Barbara and worked as a ’’Kennedy Girl" during the primaries. 

On the night of June 4th, they drove down foom Santa Barbara 

arriving at the Hotel at approximately 10:00 P.M. Ihey had a 

suite of rooms on the Ihird Floor and after arrivng some of 

her group went to the Fifth Floor and visited with the Kennedy 

party. Ihey returned sometimes -later and stated that Kennedy 

would be going down in about fifteen minutes. Mss Schulte 

went to the elevator- up to the Fifth Floor and, as she arrived, 

there, newsmen rushed on to the elevator and she observed 

Senator Kennedy taking another elevator down. She went down­

stairs into the ent me e to the Embassy Room but could not 
get in. . •

Miss Schulte stated, "Senator Bielenson was at the 
door trying to get in but the guard would not allow him in. 

Ihe guard told him to try through another’ door and as Senator 
Bielenson turned, I asked him if we could tag along. Ihere
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1 "were threee of us. He said, 'Yes,5 and ye foiowwed him into
2 the Colonial Room. One of the boys in our group), Dick Frick,

3 had a press pass and hie got in through the main door into the
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Embassy Room. We foiowwed Sentor Bielenson into
' and through a/door next to the stage 
and then went back into the anteroom

I stood by

I stood by

from the rear' of -the stage and then 1 saw Senator

the
the
the

pantry
stage

ramp

Kennedy walk
by and go into the kitchen. Just before that, I had seen

Senator Bielenson in the kitchen with his wife

”I foiowwed Senator Kennedy into the kicchen. I

was walking on a crutch and had a hard tme keeping up with

• him. He was walking very fast. Then he stopped. I noticed
Hotel help in white jackets on his left. He was about three
or four or five feet ahead of me. He turned back to shake

hands and I was pushed sideways and forward. And then 1 saw

this gun. It was a small gun. It looked Ike a cap gun.

The suspect raised up, pushing it forward and sorted shoooing

He kept shooting rapidly; more than four times. The gun

seemed parallel to his head, aimed at the side or the. back of

his head. 1 could not see the face of the suspect long
enough to identify him.

"1 was knocked or fell down and crawled back toward

the door to the stage. I crawled around a paatitoon and sat

on the floor. As I was crawling, I went past the labor man 

who was on my right and lynig on the floor1. He was covered 

with blood. After I sat down, I sat next to fra Goodstein.
2
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"He had been shot in tile Heft hip. I was sitting there when 

he spoke to Mrso Kennedy. I had.blood on my shoes and on my 

dresso My mother has washed the dress since. Latex, I sat 
in a chair where Mr. Weisel had been sittnng. I may have

' gotten the biood’foom there. I stayed in the room for about 
45 minutes. 'Dick Frick jonied me shortly after the shooting, 
I gave a polieernan an interview and then'we left and went • 

back to our rooms on the Third Floor.

■ "I have been interveewed by ABC Televisoon* the 

Santa Barbara News Press and a local radio statoon taped a

• conversation over the phone. No interviews to other law­
enforcement agenecee/’ . ’

' 0 $ 6 G ^
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transcrR of tape recorded

XiTEWEW OF JAMES S. ••NDIMBRUSH .
TAKEN.IO POLY "A" PARKER CENTER ' '
JULY 18, 1968, 11:55 A.M. . .
QUESTIONED BY: IE ENRIQUE HERMAODEZ #7101, S.U.S. 
TRANSCRIBED BY: IRENE MEEK, I.AD. ’

(*) INDICATES UNINTELLIGIBLE CONVERSATION

Q BY LT. HERNANDES: .. .msf bc allergic to that

' thing, the smll or something. ‘
A It was pretty strong. This dooesft look like an 

electric chair like I figured it would.

Q No, you won’t feel any pain or discomfort whatso­
ever. WH, let’s see, first of all before I get into the 
procedure in here. I’ll ask you some information about your- 

s*f Jane: Jr*4 .'-ww‘-h

A Where’s that echo coming from ’anyway? z
Alhmk'rCo

Q In the room? • b__^l19---- -—

A Yeah, sounds strange. Re 155845 Hom^f-n n,

• • 0 Just a (a) broom I guess?- ^ - rV'-

A Must bo. ORe,
Q How do you spoil your last name?

A T-h-o-r-n-b-r-u-g-h.
Q —-b-r— '
& —u„_ .

Q —u-g-h.
A Right.

O And your first name? . • - '
A Jamas J.
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1 o Okay, and where do you-w.htce do you live

2

now?
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A
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' Q

it

15845 Harvest Moon,,

15845 Harvest—

•IVs two words. . '

—Moon. Do you work now?

No,IS a student, 
You're a student. And how old are you?
Twenty-six. '

And whore were you born? . •

Alhambra, California. I guess that’s local enough.

Do you drive a’car-?

Oh, yeah, • ,

What—what kind of car?

Sixty-eight Datsun, ' ’

Are you married?

Yes, .

Do you have any children? •

One. ■ ■

Boy or girl?

Giri. Be four years old the 22nd of August-, 

And your wife's first name? ’ •

Luella, L-u-e—

L-u-e— .

—1-1~a, 
Do you live with your wife now? ■ .

Yes, uh huh,
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Q Havo you had occasion to see a doctor in the last 

30' days for any reason? . .
■ A No. ' . ■

Q ■ You are in good health as far as you know?

■ A Oh^not really.

. Q Are you taking any medicine? -

A Ntt-wsll, yes, I’m--

Q When was the Hast time you took' some medicine?

' A This morning I took what they call (*) I have 

hemorrhoids, if that—helps any- ■

O . Have you ever been examined by a psychiatrist 

before?
A No-

Q What is your major in school?

A Philosophy. - ’

_ Q Have you lived in California all your life?

A Well, I have lived here for the past 24 years. ‘
Q Uh huh- Where oIso have you Heed? '

A I lived. in Orsgon for six months when I was two ■

years old.
’ 9 Do your parents Hee—are your parents’ aHve? 

()
. Q Have you ever’ been in the- military service?

A No, I haven't. -

Q Okay, sir, now the fairest way for mo to conduct the
examination in here is to find out in- your own; words what
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happened.. For somo reason, those invostigatoss want me to 

give you a polygraph test, and apparently you saw something . 

of you talked with someone or you-something happened, so this 

is what I'd like you to tell me whatever--whatever#s happened 

here. ^ '
A You don’t have a copy of tn© statement., Do you ■ 

want that? ’

Q No-vell, actually its-- ’

■ A • Its beenj. .you know, as time goes on, I remember 

less and less of what—exaatly what happened.,

& . How many people have you talked to about this?

A Uh, officially, you mean?- '

Q WHf yes.
A Wil, first I taked to the FBI. They came out to 

the house. That was, oh, about June the 18th.
a How did they know.about you, the FBI?

• ' A Apparently from the—where—when I signed in out
there at the Fish Canyon Gun Club. ‘ .

Q When you did which? . •

A Oh, I signed in, you know, you’re supposed to sign

in when you go out there.

Q ■ Uh huh. •

A And they got my name and address -off of that.'
Q Uh huh, I sec. And then they came over .and talked

to you? ( . *

A Yeah, they ’caHed mo up and (*)
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Q Now, did you tell thorn anything that they might 
have felt was relevant to the Six-han investigation?

• A No, I would have no way of knowing. There is one 

thing that I failed to recall. They wonted to know if I had 

seen somebody but there weiring a light blue shirt and dak 

blue pants, and r.coulen'u recall, but then after they left, I 

remembered that was one of the guys I was talking to. Ocher 

than that, I can't think of any reason that they'd have any 

questions about what- I had to say. ■
Q WH, I could go out here and get the report from 

the investigators. I have found that its better 1f we 

discuss something because I've come in here with a completely 

open mind—

A Uh hub.

■ Q —and I have to be objective, and I know that a

person coming i.n here for the purpose of taking an txaMnation 

is just noxmaXly a little .under tension, a little nervous, 

and this kind of thing, and this doesn't have any bearing on ’ 

the test. • ■ ,

A Uh huh.

• Q However, if-if you relate to me what you know with­

out me having to read anybody's report, it’s hotter because I 

won't—here won't be the losnSbili1y of me having read some­

thing that might influence my thinking, you see? '

A Uh hun. ■

Q That*s the reason I would rather just discuss it
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G

with you.
A Oh boy. It was a long report.

■ Q Fell— . ..
A Why doVt you just ask me questions on it? '
Q Did /you see anyone there that they are concerned

with concerning'the Sishum-Kannedy assassination? .
A You’know, I don't know how to answer that because I

don’t know who theyro concerned with.

0 WH, have- you ever seen Sirhan?

A I saw hm at the range at that day. .
0 WHy you know he’s one of the people that they’re •

concerned with.

A Kell, of courso. ■

0 Okay, you did see Sisham?

A Right. - '
Q When did you see him? '

A It was June the 4th. I got to the range about 

10:45 and I noticed him probably within, oh, 15 or 20 minutes. 

I just happened to see him. I assume he was those before 
because I didn't see hin como while I was there.

o Okay. Did you talk with him? . '

A No, I didn't talk to him.

Q Did you sec him talk to anyone.? •

A No. • '
• Q Did you sec him. in. the company of anyone? . ’

A WU, I thought I did, but its very vague. I



7

thought I saw him with a girl about 22 years old, roughly.
O Bat you didn't see them talking together? .

■ A No. ‘ ’

Q What were they doing? Why do you think.that they
were together?' ‘ '

. A Wil, un, uh, I saw—I’m suro I saw a girl there

that was about 22, modim . length- dark hair, dark complexion, 

probably 115 pounds, and she was,in that general vicinity 

right dose to where-he was. ’ ■

Q Was there any other girls there on that morning?

A- Uh, not that was there very long. There was a 

faMly that’canna and loft., but that was—that wasn’t there but 

five minutes, I don't 'chink.
Q Okay, then, other than this girl?

‘ A I Calked to the guy on one side, and she wasn’t 

with him, and I talked to the two guys on the other side of . 

Sirhan-this was after Sirhan loft-and -the girl wasn’t there 
at the tiirno after ho--left-

. Q Okay, then, was she this only girl as far as you can

recall— ' X
A Yes. ,

Q --hat was there? - . .
A Uh huh.

Q No other women were th ere firing in the range?

A Right. . '

Q O:ay, now, this was a period of from 10:45 in the?
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morning wmi about what time did you xcave?
. A I left about, oh, 2 or 2:15, something Ike that*

Q In the afternoon? '

A Right. ■
Q You was:© these for about three or four hours?
A (O)/first time I had a chance-to shoot. ■

‘ Q Ohav, and during that period, you remember seeing

this ono girl? ■

A Uh huh. ' '

O And you describe hor as being dark complected? Would 
you say that she was Mexican?

A I thought so, yes. .
Q Uh hub. What about this person whom you say is 

Sirhsm? Would you describe him at the time that you saw him 

as being Mexican also? '
A I thought so-woll, his hair was curly, and 3 don’t

26

thi.uk you usually see Spanish-Americans with curly hair.

0 Uh huh. ■
A But other than that, I would say definitely, yes.
Q Uh huh. Okay, but you didn’t talk with Sirhaan or

the girl? . _ .

A- No.

Q And you didn't see them, this Sirhan or the girl, 

talking to each other? ■ -
A No. * , •

Q And the reason that you formed the opinion that they

Form 618 (R-3-4!)
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were together is because the other people that were DMY" 

her were nob with her?

' A Right. WU—its very vague though. OF con.

im-I don’t think that's anything netz but, uh, as non 
4 1

can toll youOs. . •

. O of course, I’m trying to- establish a founde'- 

some base for your thinking of this..

A Uh huh. - ■
Q You see, if these two mon’that you tailed wih’ 

not talk to the girl and then you talked to them later, 

you ask them, ’Were you with that girl?" or how aid ye 

determine that they weren't with the girl?

A Uh, only by observation, uh, therets~-hKJ3aitr. 

guys on one side, on the sidle closer'to me that wore—<' 

had also appeared to bo Mexican* And I talked to-them :

• wards. ’
O Uh huh. ■ -

A About 1:30, something like that.

0 ■ Did you ask them anything?

A No, I didn't ask them anything, just that tie. 
very flew people there. The girl was not one of then U 

there.

Q WH, but its possible that she could have

somewhere else?
A Oh, yes. ' • /
0 Maybo—maybe even to 'hie car and boon wai'in;

Form 618 (R-3-4)
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thorn? .

A VW possible.

. Q So you didn't ask them whether they wore with the 
girl?

a No.y •

Q What about the other people on this side of the girl
did you ack them whether they were with the girl?

A No, I didn't ask thorn anything about anything.
Q So you just formed-— ' '
A I had no reason to.

Q. You just fomaed this opinion that they were together 

that Sirhan'was with the girl, because these other people 

didn't seen to know her and didn't’—

A Right.
■ Q And she wasn't there when thoy remained?

A Right. . ■
O Us that right? And you didn't see Sirhan or the

girl taking to each-other? .
A No.

Q Did you see them doing anything together? .
A WH, uh, I can' t say for sure. The nearest I can

recall, I saw her shoot a couple of times and someone was 

assisting her. Again,. I--I can5 t say that was Sirhan. I 

don’t know. .

Q This is kind of strange to mo. I don’t sec what'
they're trying to determine because actually you can-’ t really
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say other than—When did you realize that this person was • 

Sithan? ■ . - ’
• A mH, when they first showed it on TV, I kept think­

ing, goo, that guy looks, a little bit familiar, you know, like 

Id seen him before* ’ , - .
q Uh huh. .
A But'very vaguely* And I would have recognised his 

right off except that what they showed on TV wasn’t very much . 

lice him really* • ■
• Q Uh huh*

A And later on, of course, I—I talked to other 

people that was there, and they said that that was him, but I 

recognised him veey—in fact, from other pictures, I wuld 

have corrected him meettlly, you know, to more what he really 

looks like* .
Q Uh huh* ■

A ' And then after I did see pictures that was taken 

after he had cleaned up and braises or whatever was on his 

■ face was gone, then he looked exactly like the person I saw out 

there* -

Q okay then* On that day, of course, how many piotines 

have you seen of Sirhan, how many pictures have been sJiown to 

you?

A Uh, by police officers, just one set.

Q Of difeerent people? ■• '

A Of difeerent people, and one of them was Sirhan.
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O Uh hub. And by anyone elso.?

A Other than that,, it was' just strictly what 3 saw on

TV.

Q Uh huh. Just one minute. (*) let his try and see 

if these orrx^ars have pictures. (*) will you excuse no one 

second? (Pause) ’Okay, six,-they are going to go up and pick 

up some photographs. Now,, just to clarify in my mind, now, 

you say that on June the 4th from about 10:45 in the morning 

to about somewhere azround 2 o'clock, in the afternoon, 2:30 in

the afternoon, you were at a gun firing range, and do you know

the name of that place? ■
A Well, It’s in Fish Canyon. That's what most: people

■ cal it. Actually, I guess its the San Gabriel Valley Gun.

Club. .

Q Okay, San Cabbiel Valley Gun Club. Now, you say that

during that period that you were there, you sav a person whom

you have identified as Sirhan Sirhan. Thore were other people 

there and you rcmouber -seeing the girl there also?
A Yes. •

Q But as a maa-ter of fact, you. dont -know whether this

girl was with Sirhan. You didn't see them talk to each other?

A No, not flor sure. ‘

Q ’ You didn't, see them talking to each other?

A No. / -

Q You didn't see them doing anything, together?
A No. -

' 112
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0 And you sav somc-oim-in your mind you saw someone 

showing the girl how to shoot;?

. A Uh huh. ■ ■

Q Butt you cant say that the person that was showing

the girl how t^ shoot— •

A No/ '

q -was Sirhaw is that right? .

A Rights
Q . Did---did you tell anyone else something different 

from what you're telling me now? That they could have mis­
understood you as moving something else?

A WH—I don't thinks, anyone asked the questions as

clearly as you have and it might have been misleading. Possi­

bility of that.

Q If they wore misled, how do you think, James, that 

they were misinterpreedd? . ■
A Uh, of course, I wouldn't have any way of knowing 

for sure. I did not, at least I don't think I said, or if I 
did, I didn't mean to anyway, that they were together, only- 

that I had reason to believe that they were. (*) I might have 

already told you.
Q Uh huh. Okay, but, of course, if this was misunder­

stood by them, what you really mecant was that you don' t know 

whether Sirhan. and ths girl were in fact together?-
A Right. It’s jrst, I just remember seeing a girl

. there. :
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other people there, as a matter of fact.

A Yeah., '

Q And anyone of those people could have been with- 

■ Sirhan, but. you have no foundation— •

A Right. , • . •

Q --to base this on?

A Right. -
. a WH, sure, I can understand. I can probably see
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what happened here. Somebody here either misquoted you or— 

■ or misinterpreted what you said, and they're concerned with 

any possible’ connection with people that from sith Sirhan at 

any time.
A (*) ’ •

• a And of course what you're saying hero is that there 
is nothing, there is no reason for you to believe that there 
was anyone that was there,, the girl or any other mn«

A No ’ definite—uh, what do you call it, direct 

evidence. ■ • - .

Q Uh huh. Well, what about indirect evidence?

. A woi—that's what I have already told you was that

I do remember seeing this girl -there. • ■

Q uh hub. .
A And it was in the same general vicinity and I have 

no reason to believe that they—-she was with either of the 
people on either aide. '
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Q And no reason to believe? that she was with Six-han'.,
A Right. ■

. Q In other words, she could have gone to the.car and 

waited for anyone that was at the gun club—*

A Yeah'

O —because you remember—

A (*) ’dose to (i) very well because—-

Q Did you—did you tell anyone something about Sirhan
showing this girl how to fire the gun?

A WH someone did now. . ’

o But you didn't.

A No. Someone was showing her, I thought.
Q I understood that, but my question was, did you tell 

anyone before this—md don't be embarrassed or ashamed or 

anything— '

A I don't think so. ■
a If they misinterpreted your—you know, your state­

meats, wo—the purpose is to corroctthom, you sec. And im 

just wondering or asking you whether, in your mind, someone, 

whether it was the FBI or these investigators, could have 

misinterpreted you? •

A Oh, its quite possible, yeah.

O Misinterpreted you as saying that you. saw Sirhan
showing this girl how to shoot?

A Its quite possible, yeah. ’ *

' o But as a mater of fact, you didn't see Sirhan
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‘ « c O 10

/ showing this girl? ' _ ' .

2 A Right. . Just comooncw '
0 3

. q Someone* Very good. Okay, veil, as soon as thoy ‘
4 get these pictures, just to clarify myself, I just want'to -

3 . . 5 would you be able 'to recognize a different photograph of

6 Slrhan if you saw it?

• 7 A Oh, >!m quite sure, .yes. -
8 Q Do you smoke? .

. 9 a No. . •

10 Q I do, but Ievo run out of cigarettes.

// A No, I—as soon as I was old enough to smoke, I quite

' ■ 12 Q That's good. ’

O 13 A I guess there is good, reasons to have those kind of

' 14 lungs. '
15 o You moan about-* ■

' 16 ’ A About not smoking until yoUro old enough to figue

17 it out for yourself. _

18 o Escuse no. (Pause) Okay, Jarnos, what I want to do

19 here is I want to mark these photographs and show teem to you

20 one by one, and if you see any photograph that you recognize
. 21 as being Sirhan, say so. If you don’t know, just say I don't

22 know. If you do recognize him, just tall me. This is number

23 ono here. -
24 A No.

25 Q That's not him. That's number two. .

26 A No., • ’ - '

1/6
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0

This is number three1

2 A

3 0
4 A

5 Q

6 A

7 ‘ Q

8 A

9 Q

10 A

11 O

12 A

13 C

14 A

15 Q

16 A

17 ’ ' Q

18 A

19 Q

20 A

21 Q

22 reason

23 I than!

24 mo the

25 that w

26 there

No.

This is number fou

No

That's number five’

W

That's number six,

No

This is number seven

Yeah, that’s him,. That's the one
Has shown you this picture before?

No, I haven't seen that before
Number eight*

No

This is number nine
No

And this is number ton

No

Yes

Okay, then, you do remember seeing Sirhan?

Voxy good* Okay, James, I think we're—here's no

for a polygraph test/ I can't see any reason

k you've been sincere with no and I think you have told

truth and that's all they are aiming for Okay, I think

1.H—I‘H just go ahead and tell these investigators

is no reason for (*)
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M RACE c HAIR Bld EYES Blu HT' 5-2 WT 170 DOB^8-29-3.7- ...... >.'!...... ...... —.... ““—— -    ------------ ————— .—_^_i^S---- ^ ,~  .... , . ■    

•CDENCE ADDRESS 340 S. Saint Andrews. Pl.rLTA. 1 PHONE 386-1.922

INESS ADDRESS 3400 Wilshire PHONE 387-701,1 

• ORMATION: (WHO/WHAT/WHEN,WHERE,WHY & HOW?

' Mr. TIMNISON was ineerveweed at his place of employment.
Mr. THAN SON is employed by the Ambassador Hotel as Vice-President, 
Banquet & Sales. ' . .

On 6-4-68 Sen. Robt. Kennedy arrived at the Hotel about.8 PM. He 
remained On the 5-th floor until approx. 11:45 PM. They left and 
went to' the Embassy Room, using the service elevator. Artier 
arrivnng in the kithhet area,’ they walked thoough and to the stage. 

. Mr. THANSON led the way foom the rroom and through the kicchen.
Duhring Kennedy’s speech, Mr. TIMIN; SON remr:i.t.ed at the north" side 
of the strage. ’

. As he completed his speech, Fred DUTTON asked Mr. THANSON if 

. there were television sets in the Ambassador Roo>m, and TIMNSON . 
■ stated that there were. It was deciLded that Sen. Kennedy would- ' 

go to the press inseead of the Ambaasador Room. THANSON escorted­
’ the Senator and his party trough the hallway into the pantry area.
He walked about six feet ahead of the Senator looking back at hxmv

■ and waving indicating which way to go. As the Senator stopped to 
shake han.ds with the Kitchen Help, Mr. TIMNJSON proceeded toward 
the press room. He was approx. 25-30 ft. ahead of the Senator •
when he heard, what. sounded like freecrackers. HE hear-d 3 or 4 _ 

= reports in quick order and thought it was so>me sort of celebra^on.

He turned and observed. Kennedy on. the itoor, at the end of the- •
tables in front of an' ice machine'.. Then he rushed to the. press 
room to cad for an ambulance. He could not contact the operator 
but was told that help was on the way. He returned to the kitchet, 
obs the susp. being held and ran outside by the back ramp and waited 
for the ambulance/ He escorted the ambulance attendants to the 
area where Senator Kennedy was lynng. Sen. Kennedy was taken to 
the ambulance by-the ambulance attendants. TIMNSON led the way 
and attempted-to ge-t into the ambulance but was not rl0oled. He , 
rode on the back of a motorcycle foioownng the ambulance to the . . 
COsSitrl. Mr. TI1ANJSON did not obs the susp. at the tine of the 
,shooting nor did he see the gun. . /J-</ ’
^w/eizsslz:::::::::^^
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3

TRANSCRIPT OF RECORDED INTERVIEW 
OF RICHARD TUCK
HELD IN ROOM 318 PARKER. CENTER
JULY 12, 1968,
QUESTIONED BY:

4 PRESENT:
TRANSCRIBED BY:

11:2.0 A.M.' •
SGT. F. J. PATCHETT #7872, S.US
SGT. C. E. COLLINS #6207, S.U.S.
SGTc J. R. MacARHHUR #4372, S.U.S.
UWE MEEK , I.A.D. . ■

5

6

7

8
9

10

11

12

‘ (*) INDICATES'UNINTELLIGIBLE CONVERSATION

0 BY SGT. PATCHETT: but we are going to end up

compiling a -journal on this

like the Warren (*) report,

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

thing and it will be

and we would like to

statement, which eventually we will get

A.

O

A

somewhere

have your
around to

You’re going to the emergency

Pardon?

Are you going to compile what

gency hospital (*)

to

Q

finish

now,

and

A

Q

A

Q

Q

hospital and all that?

happened at the emor

Yeah, this will be the whole damn schmear from start

because if you leave anything out-

Yeah

you're going to get
It was pretty wild in.there

Wei, that’s understandable. ■ that evening
SGT. COLLINS:. We should be in with the sound lab

if you want to start a formal statement we'11-

BY SGT. PATCHETT: Wei, let’s just get the date

time on this thing. Today is the what;?

A The 12th
SGT. COLLINS: The 12th of July. The_time

Form 61.8 (R-3-4)
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16

17

18

• ■ • 2

11:20 am. • ’
Q BY SGT. PATCHETTs Okay. And the parties present 

will be Mr. Richard Tuck—Do you have a middle initial?

“ it r . ‘
, Q Richard G. Tuck? Sgt. CoHinsP Sgt. MacArthur, Sgt.

Ratchett. Okay. . Before we go xnto me photos, let's, just

start off with the—he@ meat of this thing Which will be what 
occurred that evening. Richard Gregory its it? , f T. <

A Yeah, uh huh.

Q Or-e-g-o-x>y. What's your residence address?
A My resdeenee address is 39.18 Beverly Boulevard.

q What city? B l- 2 4 ___ g—'— p '
A . Los Angeles a. My registered address. I'm seldom 

there.- .
Q

A

Q

A

That's where you get the mail?

Uh huh.

Okay. Do you have a phone there? 
Yeah, it is DUunirk 7-1413.

19.

20

21

22

23

24

25

26

a Seven—

A Fourteen-thirteen.
Q All right, and how about a business address?

A I don't have one right now. '

a No business address? ■ •
A Right. ,

Q And your occupation would be what? ■

A At the present, idle.
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O . Are you a writer?

A . No, I'm a—im a political campaign manager, I . 

don't know what you would call that. A (a) •
Q Public relations is it?

. A WU|4 I dont like that terra, but, uh, uh, un,

actually, yeah, I.would be, say, a political worker, that sort 

of thing. ’ „

Q A terrible question. Your date of birth?

' A Nineteen—aanaary 25th, 1924, '

Q Okay. Now, on the evening of the shooting?, you 

start off you were in Senator Kennedy's suite of rooms—

A Yes. '

a on the fifth floor? •

A Fifth fooor, right. And the Senator came back from

the beach, I forget what time it was, about 9 o'clock, I think. 

Returns were beginning to come in. We had South Dakota primary 
returns in, which to the Senator and the people were very 
exciting, I mean, it-was a. great victory, and the Senator was 

very excited. We had made preparation to put him on NBC with 

Sander Van Oker (phonetic), I know, was down on the fourth. 

f!oor and CBS and ABC, which were down the hall on the fifth 

fooor. And then he also talked- to different people, a lot of 

people were in the room, and—and then he did a radio inter­

view with 2 kid from Metromedia, and then we decided to go 

downtairs to make a statement.’ It was discussed earlier the 
fact that the--since we had always given the tlllvi^3ice people

Form 618 (R-3-4)
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first crack, that the writing press needed a thing, and ho 

would give them radius since most of them would be for eastern 
papers, kind of a background for the second day story thing as 

to what the results meant and what not. So we would—we told

.those guys who were traveling With us and perhaps one or two 

local reporters because-just maybe Daryl Lemke of somebody, 
L.A. Times, to—»to meet us at the Colonial Room for a pencil 

press conference, • . ' . ' ,

• Q Okay, You say the Senator got back to the hotel at

9 pm.?

A I dont-I don't recall—

Q WU, roughly. ' ’

A I think it was about that, yes. .
Q It was about 9 p.m? .

• A Yeah. •

( 2 And were you waiting for him? . •

A Yes, I had been—l was up in his room and waiting 

for him and they-as -you know, the suite—there were—the big 

--I don’t know whether it was the Presidential Suite or what 

it’s called, but a big living room on one side.of the hall, 

and a lot of people had gathered. '
Q Well, I imagine he had one room to greet people and

then one— . ’

A WH, he had two bedrooms on one side of the hall,

then across the hall was a huge iivnng room with a bar and so

forth. And so people had been invUed up to watch the returns-
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19.

20

21

22

23

24

25

26

in there. For instance, I ran into the stewardesses who'd 
chartered our plane dowistairs, and they went upstairs with no 

and there was people like Teddy White and relaties and the 
children came in and the Senator came in and out and would go 

.back to his bedroom, change clothes, and also the—aimng to 

people. . . ■ ■ •
Q . To your knowledge, he was at the beach, you say?

A Yeah. ■

■ Q Until 9 pm.? - . '
A Uh huh. To my knowledge, right, 

Q Do you know whereabouts at the beach? 

A I’ think at Mr. Frankenheim.er8 s house out. at Malibu.
Q At someone's home at Malibu?

A Yeah.

■ Q Any idea how long he was there? o

■ A Well, he went -there—we came back from San Diego

about 11 o'clock the night before, and we loaded the press and 

everybody in~-then in our usual caravan and—-and we went—we 

had brought the press and everybody else at the Ambassador, 

the Senator and Ethel,, and a few relatives, couple of others 

peeled off, I think, on Sepulveda or something and went up to 

the beach direct and they spent the night there.

Q So he got into L.A. then on the 3rd about 11 pm.?

A Yeah, about 11 pm., I think. Wasn’t much later

than that, I think. We had a long schedule. I think we were 

almost’ on time. Maybe it was 11:30.
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a

10

1 O Yeah, well— • ■
2. A Yeah.

3 ' • Q Okay.
4 A So be went out to the beach and spent the day out

5 \ there/

6 . Q So he would then be at the beach frm 11 pm. on the
7 3rd undLl 9 pm .<tw
8 A Yeah*

9 ' Q —on the 4th, on the night of the shooting?

A

O'O and this man's name was Frsmkenheime?? ■

To my knowledge
11 a
12 A Yeah, John Frankenheimer, movie producer, who was

13 also a friend of the Senator's and—-and
. 14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

Q Okay, so then the Senator stays in his room from—

or he's
A

Q

put him

A

11:30,

Q

A

0
24

25

26

in thaa

That area

going

Uh,

foom
down

gee,
that time

with him

A

roughly
to make

I would

Around in there

Yeah

9 p.M. until about what tmie do you

a speech

say it must have been about 11

Now, in his room, was the Senator—were you present
most of the

Yes, and I

I kind of---Barry and

tie?

also—well, not present with him, but I
I woold-I would kind of watch the door
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for, I would recognize people who should go in, and I would 

keep people who shouldn't go in, - into the room he was in, and 

same way people would, coming down the hall and—-in. the room 

where the--at the time the party was, going on, I acted as kind 

of screen there, too, and let those go in that were supposed 

to and kept those out that weren’t.

Q _ So during this period of tie was it discussed with 

the Senator that at the conclusion of his speech, he would 
make a staemment to the writing press? -

A Yeah. I think that—it was. We haa—I think I—-if 

I remember right, Dutton was the one that brought it up with 

him and said, you know, after this we ought to'gives the pencil 

guys a break, and he understood because we had problems in, as 

I say, Indianapolis and in—and Nebraska, the sam—the same 

sort. -

Q BY SGT. COLINS: Were you—were you present when 

that decision was made or is this-- ’

A I--I knew it was made. I don't—Im not positive.

Q You didn't hear at the very moment Dutton speak with 

the Senator? '

• A No. - -

Q Okay. ■ ■ •

A I could have, but I don’t recall. ■ ■ •

■ Q BY SGT. PATCHETTs Did you then leave with the .

Scnaaor's party when they started to go— ' •■ ’

A Yeah.' '
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9 "-downstairs? . ■ •••
A Started, to go dow—-stareed—wo gathered, quite a. few

people, including Paul Schrade and a bunch of others who were 

in and out of the room quite a bit. and so X^as they ’took off 

there was to>b many, and so they went down the elevator, so I
, / . . _,went down the stairs with a couple of other people, I forget 

who, and I oWe off on the—on some mezzanine label-level and 

walked into Max Rafferty's party, and then I left—vent back 

and I finally found, and finally I got—I went in through 

NBC's Gold Room. • ■

• Q Door to the Gold Room— •

A Yeah. . ' .

Q —which borders the NBC room?
A Right, and just went straight in and stood there and

.isteeeed to his statement. • *
Q And then at tee conclusion of the Senator's speech— 
A Yeah. -

Q —you see tee Senator turn and go off right, back , 
part of the stage?

A Right, right.

Q And originally, .to your -'knowledge, he was to have 

come off the front part? *

A No, I—I didn't—as I say, this was someteing that 

Barry, uh, and the advance people decided. I—I didn't know 

exactly which route he would take. Again, this was not my— 

and. I wasn't—again, .1 was haltwaay scouting routes and just i
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case that wo could get jmmed there, I-m was going to suggest 

to Bill that we go out through the Gold Room.

■ Q Okay. As the Senator exits from the rear.of the 
stage then, did you .follow him through the door to the right 

Iof the stage?/ Now that stage—

' SGT. COLLINS: That’s looking to the left. ‘
Q , BY SGTo PATCHeTT: (*) in looking at xhe stage hexng 

in the Embassy Room, you did not cimb up on the stage and 

foUw the Senator out? 1
A No, I went out and around to the right, but I think 

I—I don’t know, I think I had—y<m had to go up a couple of 

steps, I think I did go up a couple of steps. _ '

9 But it was the door to the right of the stage?

A Right, uh huh. • .
’ Q So as soon as you saw the Senator start to exit—

A Right. ■ •

Q —by the rear of the stage, you then went up through
the door on the right? ‘

A Yeah, uh huh,

Q AH right, now, in that room that you entered, which

is Wee an anteroom between the pantry or kitchen area and the 
stage itself, what was the condition of that room? Was it 

crowded at the time you entered it?
A Yeah, it was, relatively crowded. .
Q But not packed, couldn’t move. - . , ' ’

A Not packed, no, couldn’t move.. '
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Q AH sight, now, did you see- the Senator walking
through the room? '

. A .No. ,

a So you could only assume then that he had already 
got— y 4 ,

A Yeah. . • ,

• 9 —through the rom? *

A Righto ■ •

Q And as you coma up to the. door leading into the 
kitchen, the only man or the only person that you recall seeing 

was this man with the television camera?

A Yeah, camera,

Q And this might have been Jim Wilson?

A Might have been Jmi Wilson or it was—-I’!! think of 

the other guy’s name in a minute—but it--it was a—-it was a 
big smew, and X think it was probably Wilson, .

Q Okay,

A Yeah, and X knew Wilson immediately on the floor 

and so it may—but anyway, X got behind somebody with a camera

Q BY SGT, COLLINS; When you say you saw him on the 
foor, did he fall down or you-- . '

A Yeah, he was on the foor, slapping the floor,, and 

his—his—his sound man was, you know, Wilson was the guy that, 

if you listen to the tape, was scireaming, "My God, my God, no, 

no,” and he was pounding the foor, and his sound man was 

telling him, ‘’You’ve got to shoot, -Jimmy You've got to shoot,
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1 you've got to shoot." When he did shoot

6

2

3

4

5

6

Q

A

his—no,

(2

A

That was Robert Funk?

Yeah.

Funk is

Oh
That I

Bob Funk. No, no. Bob Funk, no, it was not

the big—other big guy that I'm thinking of

might have been behind.
WH, Funk and Wilson and JohnQ

8 Wiliam Lewis the third all work as a team-

BY SGT. PATCHETT:7

9 A Yeah, Lewis— ■
10 Q —for CBS. It was Lewis who was— _

11 A —pleading with him, the little short blond kid,
12 and I forget what his first name is. .
13 Q John. . - . ■
14 ■ A John?
15 Q I don't know what they call him—

16 ■ A Yeah. '
17 2 --but that's his formal name.

18 A Yeah. Maybe it was—Funk is the other—Yeah, as I
19’ say, if it wasn't Wilson, it was Funk I was behind, that's—

20 that's the— . ’
21 Q Yeah. . ^
22 A —and he was pleading with him to shoot, the Utt!
23 fellow. n

24 Q Well, let me back up here. .
25 A Yeah. .

26 Q You’re in the room, -you're going to foUow the

.e
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Senator, you evidently know hemor know that he went through 

the door’s into the kitchen, and you start in that direction,, 

and you are behind this group of Wilson, Funk and Lewis?

A Uh huh. • ‘
" Q Are /you immeiately behind them? '

• A Yes, I was behind either Funk or Wilson.
Q ' with the idea that they are—the television people 

will— ■ •

A Yeah. ’ ' .

. a —run inxterfrennce--- • .

A Yeah.

Q —for you? ' .

A And they have don©-it before, yes.
a AH right. Now, in that position then at approxi­

mately the doorway, is this where you would locate yourself 

when the shooting starts?
A Yeah, I would think so. Maybe we were just coming 

down that ramp, but I--I think we were at least to the door— 

probably to the doorway- X—--! cant say for sure when I - 

first--I thought what was happening was that a table was 

breaking. It sounded like wood snap—like often guys stand , 

on—and I bear’d this crackling sound, it sounded Hke dry wood 

snapping. ‘ . - -

Q Any idea how many sounds you heard? •

A Uh, three or four is. all I heard, but-that*©-*-

Q Three or four.. . .

13o
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A

Q

how

, and

and

did

A

Q

, but, I mean, it'was just a

What was it that made you get moving here? Tiht

you become aware that someone was shooting?
People started to scream and push and spread and—

I

you
A

o

A

knewysGmething was

And then you—the

just followed them?

FoUowed. them and

Arid you passed

Uh huh. First

took one look at him and

wrong.

television people moved in

passed them, yeah

them?

person I saw was’Shrada and I

thought he had had it, and he

forward

looked
was-

he really- looked dead, and then next person I saw was the
Senator and he didn't look very much alive either

Q Where did you go? Did you attempt to assist the
Senator?

A Yes. I took off my---my coat and then, I—peopee were

crowding in and then Ethel was trying to get

back to help push people back to get her in,

cameramen back and people back. It was very

through and I wen'

and

hot

You could hardly breathe. And- we were trying to

I was pushing

in there

get air. And

then at one point Barry told mo, "You better go see where the
damn ambulance is or how it could get'in,” and I went through

the kitchen

arrived

so when

eight

and

the

and out the front door, and the ambiance hadn't
I went into a side door and I found an elevator.

ambulance arrived, I brought the • stretcher to the
elevator, took it up, took ths stretcher and the two
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policemen off of it and went into the area where the Senator

was. At that point they had taken these laundry baskets and

kind of made a barrier, I think. • ■

Q Uh huh. ' ■ '

, A And they moved those and we camo in. I was at the 
Senator's feet when we started to lift him on. That's—was the
only encouraging sign, that's when he—only time I ever heard 

him say anything and he cried, "Please doo’t,” or, "Don't" or 

"Please,10 of something ,to that-very plaintive. -

Q BY SGT. COLLINS? Indicating what, that he didn't 

want to be moved? .

A Didn't want to be moved or that he was in great pain
or somehing, yes, but mostly he didn't want to be moved, I 

guess. . - . '

O BY SGT. PATCHETTs Wed, then, it was Barry who 

suggested to you that you check, on an ambulance?

. A Right. ■

a And so you wont into the kitchen area— 

■ A Uh huh.

■ & —found a freight elevator—
A Uh huh. ■ ‘ .

o —and you went down that elevator?
A Uh huh—uh, no, I—I'm confused on the levels. I 

ran down those stairs from the lobby to the lower level and 

want out •the front door. But I came back up the-went into 

the k•ltchtnr found the freight elevator, and thought that was
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the logical coute
eight by the side
goes down

But you

■ A
the lower

Q

A

Q

A

A

to take the - because the ambulance pulled up

and just went straight in the little ramp

did go through the main lobby of the hotel?

I recall running down those stairs from, the lobby to 

level, yeah* • ■
BY SGT. COLLINS: The winding stairs?

The winding stairs, yeah, We a

BY SGT. PATCHETT: And then you want;'outside?
Yes

And once you got outside, was the ambulance thiere?
Just—hadn't arrived-yet, it was just.coming, so I

took them—I either went through the kichhen on this side

must confess I’m confused, or I went to the front door, but

anyway. lured out the route by the time that-~nid I

had found this freight elevator1

Q

A

Q

A

Q

A

A

Q

A

Okay, so

Had it standing by

You went with

Standing there.

hhe ambulance crew?

Crew, right, and the stretcher

In through the kitchen area?

Yeah

Up the freight elevator

Freight elevator*
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Q • Got the Senator? ’ • .' _
A Uh huh.

• Q Came back down? ’

A Came back down the freight elevator.

Q Andythen do you remember coming down the freight

elevator? ; ,
A . Coding down the freight elevator, there was the 

Senator, Mrs. Kennedy, Dutton, Barry, Jim Whitakers wife, and 

myself, and the two -attendants and I think that's all. Maybe 
Warren Rogers, but I'm not sure. ' •

Q Is this Chhisty Wiitaker? '

A No, no. No, this is—what's her name—Blanche 

Whtaker. She's Jim Whtakee's—she’s a close personal fresnel 

of Mrs. Kennedy's. Jm Wh-taker's the mountain climber, 

climbed Mt. Everest (*)

a Oh, oh, oh, and this is his wife? ■

A Yeah, and she traveled with us and she is a large,

dark haired woman, and so we got out to the ambulance, loaded, 

I went to the front of the ambulance, there was a police car 

in front, nobody was in the police car, and so I shouted for a 

polCtemn and finally got one to drive me. I got in the back, 
led the—with the police in the police car and we led the 
ambulance to—

■ Q Receiving Hospital? !

■ A —the receiving hoss'ital. ■ . • .

Q Okay. Did you then go from the receiving hessite!
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1 to the Good Samaritan Hospital?
2 A Yeah, at the receiving ho^tal we had lot's of

3 probeems and so when we decided to move, somebody suggested'
4 that I better go over to the Good Samatitan and get security

5 ,and the doors;set up so that the right people would get in,

6 the Senator's sister couldn't get in the receiving hospital
7

8

they had a fight over a priest, Steve. Smith, his brother-in-

law, couldn't get in, there was just—it was—it waas-it was

9 bedlam
10

11

12

13

14

15

16

17

18

O

family

A

Was this priest the one that’s a friend

that was traveling with the group?

I think that's the one. He came to the
there was an—again, in the—in the hyateria, it's
but for somo reason or other, he wouldn't let the
which was beside the point

Was this a police of

A

out he

of the '

door and

hard to say-

priest in,

Yes. And for some reason or other, he took a badgo

had in his hand. s. Kennedy said, "I'm—” you

19 know, "Please let the priost in.e And he said, no, he wouldn't
20

21

22

23

She said, "I’m Mrs. Kennedy.-”

That's my recollection., with

he hit her. And then—couple

"X'm a policeman.*
that, she

of us, it
hit him
may have

somebody else, hit him. It was just a—almost a

With that,

been me and

brawl*' .There

24 was a fight also with a photographs
25 Q This was this-

26 A Yeah, the photographer. Barry, I think, landed the
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finally knocked him down, ana the photography finally came 

to. He thought it was me and asked me my name. . I told hm my 

name was Dick Tuck and I would be glad to take the credit, but 
I hadn't—hadn’t done it. He just happened to be there, I 

,guess. ’ *
2 • How did you get foom the. receiving hospital--

A WH, so then I went out, so I asked--! ran. into Joe

Quinn, the Deputy Mayor of the City of Los Angeles, I said, 

"Joe, you, you know, can you give me a police car?" He said, 

"Yes, I'll get you one," and I got in a police car to lead, 
tho—to go to—to ran over to Good Saamaitan. Again there was

no driver and we waited and waLted and waited and so I arrived 

over there at the same time the Senator's body did.

Q How long was the Senator at the receiving hospital, 

do you recall?’

A Oh, I would say—

Q Roughly? . ■ •
A I would say a half hour. '

■ Q About a half hour.
A Twenty minutes to a half hour, but I was (*)
Q And then’you did stay at Good Samaritan? .

A Yes. ■ •
Q Until the Senator was taken to the airport and then 

did.you go back to— - ■ . .

A No, I left the Good Samiaitan the next day about ’ 

10—9 o*aocck and went over to the Ambassador and took a bath

Form 618 (R-3-4)



4

. 5

6

7

8

9

and changed clothes and then came back, and stayed ’til he

was finally pronounced dead about 2 in the morning, and then

about 4. I wont back to the Ambassador and slept ’til we went 

to the airport and then I flew back on the plane with--

Q‘ vat^ the family? Okay.
with, SGT. PATCHETT: Anything you can think of, Collins?

Q BY SGT. COLLINSs. You mentioned that Warren Rogers—- 

A Yeah, Warren Rogers was in the ambulance. I don’t

know whether he came' down the—he*s a Look, senior editor of

10

11

12

13

14

15

16

17

18

Look Magazine, a Washhngton Bureau Chhef—in fact, he has got

‘a— the; last issue of Look has his story by Warm—lt‘s kind

of pathetic—but I remember looking back and he was in the
front seat of the ambulance <,

a That's our unidennified man in the front seat.

A Yeah. .That's Warren Rogers of Look. As I say, you

can read his account in the Look Magazine.

Q Wht's his—what's his title with Look Magazine?

A > He's the senior editor—no, he's the—he’s the sehick
19

20

21

22

23

24

25

26

editor of Washington Bureau Chief, but the last issue will

, have his story and he mentions that—that Barry treed—he had 

a little trouble with the ambulance people, too.

Q BY SGT. PATCHETTs Wiat was the probeem with the 

ambulance people:? ' *

A ■ WH, Ethel wanted to keep the Senator still and 

t:hey didn't want to or something, I don't know. Here, again,
we had an argument coming down in the elevator. I think Mrs.
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Witcher slapped one of them,. It was—Its very difficult to 

reconstruct, . It wag—but it was—-the guy the—X think the 
name was Max Bec^umo (Behrmorn) or something, the big—big 

ambulance attendant, was—worn pretty crude and pretty vulgar 

and—and people reacted* , . .

. Q Okay. ' ' ' ■ •

■ SGT* PATCHETT? Can you think of'anything els©, 

Collins? . • . -

Q BY SGT* COIlLINS: You said there was an old man in 

the elevator? ' ' _ ' •

A Yeah, a guy in a kind of a kitchen, you know, white 

coat and jacket who ran—end in getting the elevator down, he 

naturally took us too low or-too high and he couldn’t get the 
door open and, you knew, again it wars a—

Q BY SGT* PATCHETTJ Panic situation?

A He was running the elevator, in other words, he was 

the—- -
Q BY SGT* COLLINS: He wass’t an elevator operator?
A No, he was kichhen help. He looked like a—a dish­

washer and I just remembered that he was old and he had on a 

white jacket and a white pair of pants. • • ’
Q And is he the one that held the. elevator down for 

you? •

' A Yeah, uh huh, , ,

Q When you were waiting for the ambulance?

• A Right* But I remember going down and he went too
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far or something. ' _ •

' Q BY SGT. PATCHETTs Wore there any victms removed 

prior to the Senator's being removed— ,
A Yeah, they asms into the hosp—bofore we left the

'hossital, uhyUh, uh— t ’

. 2 Excuse me Im thinking in toms of going from the 
kithhen down?

A Oh, not that I know oE, but I haven't, as I say, I—
I didn’t see any moved. '

Q You got the— , • •

A Yeah.

q You got the’ambulance, took them right up, got the 
Senator on the stretcher-- .

A Right;.
Q —and t<ok him right back? .

A Right. .
Q BY SGT. COLINS: The first ambulance took Senator 

Kennedy? ■

A Right. Wile we were still at Good Samaritan, they

brought the ABC kid, I forget whathis nsme is, one of the 
victims, and a—m woman who I have known for a number of years, 

but I didn’t recognise her. I think it’s Baart Evans—

Q. Eunice Evans? ■

A Is it Eunice is her first name? .

a BY SGT. PATCHETTs Elizabeth. ’

A Elizabeth.
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Q WH, it might be Eunice. ‘

A But Imsur—is he a—has a paper out in the
Valley and— .

Q Yeah.

' A Yeah, she used to be a—

0 —freed of Salinger’s.

A ■ Yeah, she used to be a Deputy Sooial Welfare in 

Sacramento or her brother is Don Bradley who's run political 

campaigns in this-aaid I’ve known Eunice for—but I saw her 

on the stretcher and I— .

' a Right with the— .
A Yeah, but I didn’t recognize her.

Q BY SGT. COLLINS? Did you see any other victims?

A Yes, I talked to the-the—who I knew and I can't 

■ remember his name—but I had seen him during the campaign, the 
ABC assistant producer. - .

Q Witzell? (Phonetic) . ■

A Weisel, yeah, who always followed us with a walkie- 

talkie because—and—and—I saw him and talked to him and he 

asked me if the Senator was all right and so forth and—as he 

was Wheeled in. , ‘ •

Q Right. At .the tme the shot was fired now, you’re

outside in the other room, you are f0llowang the TV people, 
you just hear what sounded to you like the cracking of tables 

or— '
A Yeah.
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9 —something like that? .

A Yeah, the cracking of tables, yeah.

Q Throe or four times*. “ .

A Uh huh,

Q And after you got in, you did sea Paul Schrade on 

the floor— / .
A Uh huh. -

Q —and then you saw the Senator?

. A Uh hub. . ' , ■

Q Did you at any time see the assailant? ’

a i didn't* ’ ■

Q BY SGT* PATCHETT? • Did you notice the struggle going 

on? You didn't?

SGT. COLLINS: You're shaking your head, no.

A I say, no. Yes., X—!-*he struggle, I thought 
people were fighting to get out, I mean, in all directions, ' 

that seemed to be the-sh., uh, but I waan't—X wasn't aware, 

as I say, that there was somebody—

o BY SGT. PATCHSET?? AU right, let's go into a couple 

of photographs here, then, all right? Or is there anything 
else? ' ' ’ ■ ■ •

SGT. COLLINS: Well, do you think we need it for 

the tape? Lot's cut th© tape off and end the interview.

SGT. PATCHETT:- Okay* ■

SGT. COLLINS: IH-T'll call upstairs and tell 

them that's the end of that intevriew. ' WH go into the
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SGT, PATCHETT: Good enough, .X don't know. Maybe 

he can figure that one, X don't know, ’ •

A Huh, No, X can't, ■

Q BY SGT, PATCHETT# What were you wearing that night?

. A Whxte pants, X came—

2 Like that? ’
A No, those were—no, X was wearing a blue jacket andy 

and—and—but X had taken my jacket off when X went— 

(End of conversation) ’
11
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TRANSCRIPT 0: 
KARL A. UECG
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iES

'A

Q

A

A

Q ■

A

A

Q

A

A’

A

■ A

SGT. Ro Do CaLiO 
, set. Mo J. MoGR

JUDY Co SMMA X)

XG

*

:37; HOMICIDE D^O):

Your first

~? ♦a**.

A. A A.

.st "am

.

■ What city is
I. A

667-3106.

Are you home during- the daytime hours?

I guess Pm at wonk.
You

All

would normally work nights?
all daytime,
right. Waa’s your business phone number?-
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A

C

■ A .

downtown.

At
Yes,

. 315?

315.

My partner,

what you saw and wha

hub?

’ft
^

from HoMe;

Could you tell us

A ■ Yeah. "I took Mentor Kennedy off

Room, over
down to

stag

• 0,

;, which

s room, I t

o. here

my hands 'cause* the croud

■busy there

• still gon

A

and right

must

of the.heaters. T

Uh huh (yes)

very.

O

And ..heaters we koop the pl a

start shootlm

he got about

1ot, food hot,

somewhere here, that guy, he

bent down and Jumped up and

shot or second shot must

have been shortly one after* another, you know and I saw
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M

e shot

my hand he is

his hand down and I don't

don't know. I couldn't

even .tell you

but he shootin

•trying to push

And the
or front,

A

,

five

:her d
n

other guyo C£:

took the gun away from hin

But-

h fo

.

, I think,

into

, either

but

t:

O'?

to the police.

Q a
l

then hallway do

A I do'

that .the people were standin

the dishwashers.'

A

his hand

A

l I can tell you,

, thOUg

08'

I know that, and thou, he came back

again an

This

Yes, I grabbed his hand again and then at the
tm;e that it happened




